
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 19. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR, z. s. ze dne 1.6.2024 
 

Přítomni: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, p. Véber, p. Mikulčík, p. Michna,  Mgr. 
Pokorná, p Sopr, 
Hosté: sl. Krejčová, p. Vagner, p. Janeček 
Omluveni: p. Strmiska, p. Lhotka, p. Hůla, sl. Slezáková, p. Kropáček, p. Musil 
Neomluveni:  
 
 
V 9.30 hodin přivítal p. Kožený všechny přítomné a zahájil 19. zasedání a konstatoval, že VV 
je usnášení schopné. 
 
Návrh programu: 

1. Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola usnášeníschopnosti, volba 

návrhové komise, pracovního předsednictva, zapisovatelky a ověřovatele zápisu. 

2. Projednání zprávy předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 18. zasedání VV 

AVZO TSČ ČR, včetně kontroly plnění úkolů 

3. Projednání zprávy o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 

4. Projednání hospodaření AVZO TSČ ČR z.s. - schválení účetní závěrky za rok 2023, 

schválení výroční zprávy 2023, odvody čl. příspěvků za rok 2024 a plnění rozpočtu k 

30.4.2024 

5. Projednání příprav k 12. sjezdu AVZO TSČ ČR 

    - projednání návrhu změn stanov 

    - projednání návrhů:     

          a) pozvánky na 12.sjezdu       

          b) jednacího řádu sjezdu     

          c) volebního řádu sjezdu 

          d) strategického plánu AVZO 2025-2030 

          e) projednání navýšení výši odvodů z členských příspěvků  

          f) ostatních materiálů 

6. Zpráva o činnosti předsedů RDM a RS  

7. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 

8. Různé, diskuze 

9. Přijetí usnesení 19. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 

10. Závěr 
 

Hlasování o schválení programu: Schváleno 100%. 

Pracovní komise: 

o Návrhová komise: p. Veber, pí. Pokorná – Schváleno 100% 
o Pracovní předsednictvo:  JUDr. Vítězslav Krabička,  Tomáš Kožený – Schváleno 

100% 
o Zapisovatelka:  Ivana Krejčová – Schváleno 100% 
o Ověřovatel zápisu:  Jaromír Remža – Schváleno 100% 



 

Navržený program byl schválen 100%, bez dalších návrhů. 

 
2. Projednání zprávy předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 18. 

zasedání VV AVZO TSČ ČR, včetně kontroly plnění úkolů 
 

o Předsednictvo se sešlo 2x. 

o Zabývalo se konáním mistrovských soutěží, zatím jsou v plánu pouze střelecké 

soutěže v Přerově – Újezdci a ve vzduchovce v Chomutově 

o Sjezd:  

o Seznam delegátů na sjezd musí zaslat krajští koordinátoři na sekretariát 

do 30.6.2024 

o Info, jak zvolit delegáty 

o Kde bude konán, jaké budou pomůcky, organizací sjezdu 

o Zabezpečení přeregistrace po 5 letech – úkol trvalý, včetně nevhodných názvů, 

které jsou v rozporu se stanovami. 

o Odvody za rok 2024, splnilo 201 p.s., nyní chybí pouze 22 p.s. 

o Za Olomoucký kraj bude dočasně do voleb zastupovat Krajského koordinátora p. 

Janeček 

o Info o probíhajících likvidacích p.s. 

o Info, co to vlastně je delimitovaný majetek – majetek, který byl na p.s. převeden 

od Svazarmu.  

o Předsednictvo se dále zabývalo účetní závěrkou, stavem účtů, stavem 

hospodaření a stavem splátek tzv. leasingové půjčky p. Havelky 

o Předsednictvo se sešlo také v Poličce, kde byla budova převedena na z.s. 

Původní p.s. poskytl částku 400.000Kč  i na opravu havarijního stavu střechy. O 

pronájem či koupi budovy nemá nikdo zájem. Budova je celá vlhká a ve velmi 

špatném stavu. 

o Další p.s. chtějí prodat majetek, jsou si vědomi, že se jedná o delimitovaný 

majetek a žádají o vydání souhlasu.   

o p.s. Kyjov chce prodat budovu a pozemky, a chtějí vybudovat budovu na 

pozemcích města. Nesouhlasí s odvodem 20% kupní ceny, žádají o snížení 

částky odvodu. 

o p.s. Loučeň – střelnice na pozemku obce. Žádají udělení souhlasu s prodejem 

majetku na střelnici. Činnost střelnice bude zachována po dobu min. 5 let. 

o P.s. Přerov – Újezdec. Zjistilo se, že pozemek je v majetku UZSVM, který 

pozemek prodal v aukci za částku více jak 9mil. P.s. vlastní na pozemku 2 stavby, 

jako je střeliště a buňky, nyní běží 3 měsíční lhůta na předkupní právo odkupu 

pozemků pod těmito budovami v celkové výši cca 535.484Kč. Tyto budovy se 

nachází uprostřed celého pozemku. Žádá o schválení poskytnutí půjčky na nákup 

kupní ceny na pozemky pod budovami, kdy tato částka by byla použita pouze 

v případě skutečného odkupu těchto pozemků. Tato částka by byla vázána na 

smlouvu o budoucí kupní smlouvě jako zajištění půjčky. 

o p.s. Semily – žádají o zakoupení a následnou výpůjčku 5ks elektronických terčů 

zn. Inband včetně příslušenství 

o z.s neposkytuje investiční dotace, je možné se obrátit na NSA, obce či kraje 

o byly zakoupení elektronické terče pro p.s. Karviná 

o stále se dohledávají p.s., které jsou dlouhodobě nečinné v rámci likvidace 

o proběhla kontrola z ministerstva obrany s výsledkem, že vše je v pořádku, pro 

letošek jsme stejnou dotaci obdrželi také. Je možné, aby se p.s. v ČR zapojili do 



čerpání této dotace. Jedná se o dotaci pro dospělou veřejnost ve střelbě. (střelivo, 

odměny organizátorům na základě dohody o provedení práce, ceny) 

o Dotaci na činnost mládeže jsme letos neobdrželi. Jednotlivá p.s. mohou žádat o 

tuto dotaci samostatně, nebo o dotaci Můj klub u NSA. 

o webové stránky – stížnosti na jejich nefunkčnost či pozdější zveřejňování článků a 

dokumentů, krajští koordinátoři dostanou přístupy ke zveřejňování článků a KK 

mohou navrhnout další vkladatele.  

o Proběhly inventury majetku v AVZO. 

o p.s. Ochoz – info  

o ČRDM – k 31.12.2023 je u nás 5798 členů, z toho 46 členů do 26-ti let. 

o Probíhá 1 soudní spor – bylo podáno odvolání. U druhého soudního sporu není 

dosud známo, zda došlo k odvolání. 

o STO bude 14.9.2024 v Brně – Kníničkách. 

o Činnost RDM a RS. U RS bude nutné rozhýbat činnost. 

o Předsednictvo se zabývalo Výroční zprávou za rok 2023. Poděkování patří p. 

Remžovi, který tuto zpráv zpracoval. 

o Dnes bude provedena kontrola účetnictví ze strany kontrolní komise.  

o Předseda požádal krajské koordinátory, aby ve svých krajích našli zájemce o 

členství v kontrolní komisi. 

o Zároveň upozornil, že je nutné v každém kraji letos provést novou volbu krajských 

koordinátorů. 

 

3. Projednání zprávy o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 

Předseda popsal, jak probíhají likvidace, členové VV obdrželi seznamy likvidovaných p.s. 

- návrh na ukončení činnosti p.s. Meziměstí IČ 05011434, kde je pouze 1 člen p.s. 
Předsednictvo navrhuje zrušit tento p.s. neboť nesplňuje základní podmínku podle stanov a 
to je min. počet 3 členů p.s. 
- Info. p.s. Brno – město. Vlastní autokemp u přehrady na Junácké louce IČO 44993897. 
Předseda jako krajský koordinátor navrhuje zrušit tento p.s. pro neplnění povinností, kdy 
neplní povinnosti vůči městskému soudu. (Chybí účetní závěrky), a zejména jsou 
pochybnosti o právnosti dle stanov i vůči vedení účetnictví. 
 

4. Projednání hospodaření AVZO TSČ ČR z.s. - schválení účetní závěrky za rok 2023, 

schválení výroční zprávy 2023, odvody čl. příspěvků za rok 2024 a plnění rozpočtu k 
30.4.2024 

- Účetní závěrka AVZO za rok 2023 byla rozeslána členům VV 
- FÚ chtěl provést kontrolu platby DPH. 
- Rozpočet na letošní rok je řádně plněn. 
- Seznámení se stavem bankovních účtů, včetně tzv. účtu likvidace. 
- Seznámení s pohledávkami, které jsou stále neměnné. U puškařské dílny je stále dluh, ale 
více jak polovina dluhu je splacena. 
- z.s. nemá vůči nikomu žádné závazky.  
- p.s. Polička – informace o stavu  
- odvody – předseda opět seznámil s provedenými odvody z p.s. za rok 2024 
 

 



5. Projednání příprav k 12. sjezdu AVZO TSČ ČR 

    - sjezd se bude konat dne 12.10.2024 v hotelu Mědínek v Kutné Hoře. 

- 53 delegátů s hlasem rozhodujícím  

ÚKOL – sl. Krejčová připraví statut kontrolní komise 

projednání návrhu změn stanov 

    - projednání návrhů:     

          a) pozvánky na 12.sjezdu       

          b) jednacího řádu sjezdu     

          c) volebního řádu sjezdu 

          d) strategického plánu AVZO 2025-2030 

          e) projednání navýšení výši odvodů z členských příspěvků  

          f) ostatních materiálů 

Další viz výše. Způsob volby delegátů je uveden v zápisech z jednání 18. VV a jednání 

předsednictva. 

Informace o návrhu změny cestovních náhrad na sjezd. Pokud nebude vozidlo obsazeno 

nadpolovičním počtem míst, budou cestovní náhrady za užití vlastního vozidla kráceny na 

jednu polovinu, tedy na 2,50Kč za 1 km. 

Předseda informoval o navrhovaných změnách stanov. Viz příloha k pozvánce na dnešní 

jednání. 

g) projednání návrhu programu 

 
Návrh: Programu 12. sjezdu:  

1)  Prezence od 09:00 hod. obč. průkaz + pozvánka 
2)  Zahájení v 10:00 hod 
3) Volba pracovního předsednictva 
4)   Schválení jednacího a volebního řádu 
5)    Volba pracovních komisí – mandátová 3 členná, návrhová 3 členná, volební 3 členná, 

zapisovatele a 1 ověřovatele 
6)   Schválení programu 
7)    Zpráva předsedy AVZO TSČ ČR o činnosti a o hospodaření AVZO za období od předchozího 

sjezdu 
8)   Zpráva předsedy kontrolní komise 
9)  Zpráva mandátové komise 
10) Volba předsedy, místopředsedů a členů kontrolní komise AVZO TSČ ČR 

Polední přestávka na oběd 
11)  I. část: projednání návrhu změny stanov AVZO TSČ ČR včetně diskuse 
12)  II. část: projednání strategického plánu AVZO a jeho cíle na rok 2025-2030 
13)  III. část: organizační část (zrušení a likvidace p.s., majetko-právní problematika apod., výše 

odvodu z členského příspěvku, potvrzení členy VV) 
14)  Schválení návrhu usnesení 12. Sjezdu AVZO TSČ ČR 
15)  Závěr 12. sjezdu AVZO TSČ ČR 

 

Přestávka na zasedání VV od 12:30 hodin do 13:00 hod. 

 

6. Zpráva o činnosti předsedů RDM a RS  

Zprávu za činnost RDM za p Kropáčka přednesl p. Remža 

- informoval o konání STO, je již vyhotovena pozvánka 

 termín konání: dne 14.9.2024 v Brně – Kníničkách. 



- Informoval o dalších akcích, jako jsou soutěže a letní tábory 

- RDM nebude na tábory požadovat finanční příspěvek, na STO bude 

požadovat 10.000Kč 

 

Zprávu za činnost RS vypracovanou sl. Slezákovou přednesla sl. Krejčová. 

 
- Pořádání MČR kule si vzal za své pan Janeček z Přerova- Újezdce. Termín je 3. 

– 4.8.2024 střelnice Přerov Újezdec. Propozice jsou již navrženy ke schválení. 

Je poučen o čerpání příspěvku na pořádání. Navrhuji, aby byla výše příspěvku 

15000 tis. z důvodu toho, že pořádá jak pistole, tak pušky. 

- Vzduchové MČR se přesouvá na podzim, předpoklad je bude pořádáno 

v Chomutově, pokud se nepřihlásí jiný pořadatel. 

- V šetření je školení rozhodčích. Jedno by bylo pro Plzeňský kraj a druhé na 

Vysočině. S Vysočinou je v jednání ještě rozšíření sboru lektorů a zkušebních 

komisařů, protože poblíž žádného komisaře nemají.  

1. p. Michna navrhuje, že pro Vysočinu je ochoten se zúčastnit školení rozhodčích jako lektor i 

zkušební komisař. 

2. Dále p. Michna uvádí, že v Moravsko-Slezském kraji bude konáno školení rozhodčí do konce 

roku 2024. Přesný termín bude dán předsedkyni RS na vědomí. 

3. P. Michna pro RS připravil písemnou přípravu pro školení rozhodčích. 

4. p. Veber – navrhuje, že by pro mistrovské soutěže vyhotovil účastnické listy, pro STO 

vyhotovuje  

 

7. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 

p. Véber – kraj má k dnešnímu dni doplaceno. V kraji se konají velké množství závodů, 

zejména ve střelbě. Dále mnoho akcí pro školy, také zejména střelecké. Stále vyhotovuje 

průkazky členů. Doplnil jej p. Kožený, kdy hovořil o činnosti na střelnici v Chebu. 

JUDr. Krabička – má uhrazené veškeré členské odvody v kraji ve lhůtě. Uvedl, že v kraji 

letos pořádají různé soutěže a letní tábor. 

p. Mikulčík – uvedl, že některé p.s. ani neplatí členské odvody, některé ani nekomunikují. 

Upozornil na modelářský klub v Chrastavě, který vlastní budovu. Delegáty už má zvolené, 

byl opětovně zvolen jako krajský koordinátor. 

Pí. Pokorná – v současné době se zhoršila komunikace s p.s. Častolovice. Uvedla informace 

o p.s. Náchod. Ostatní p.s. standartně pracují. Těžko se komunikuje s Pardubickým krajem. 

Jeden člen se zúčastní mistrovství světa. Delegáti dosud nejsou zvoleni. Uvedla, že mnoho 

majetku je ve špatném technickém stavu, zejména budovy postavené v roce 1988, kdy od 

jejich výstavby neobdržel p.s. od AVZO žádnou dotaci na údržbu. 

p. Michna - poděkoval za spolupráci s p. Vébrem, zejména za pracování pamětních listů, kdy 

jsou kladné ohlasy od dětí. Jeho kraj je velký rozlohou. Je problém s funkcionáři. Ti, kteří by 

byli ochotni činnosti v p.s. vykonávat, to mají od zaměstnavatele zakázáno. V kraji má 30 p.s. 

Obeslal všechny 3x. kdy teprve na 3 výzvu někdo odpověděl. Dosud má málo návrhů na 

koordinátory a 7 delegátů. Uvedl, že byl navržen, aby pokračoval v činnosti.  

p. Sopr – uvedl, jak se v kraji pracuje. Uvedl, že mnoho majetku je ve špatném technickém 

stavu. Je problém s výkupem pozemků. Navrhuje zrušit p.s. Klášter ZO, IČO  04727070, 

z důvodu dlouhodobé nečinnosti. 

p. Janeček – bude pracovat na volbě delegátů na sjezd za Olomoucký kraj. Zároveň nechá 

zvolit krajského koordinátora. Ve věci střelnice v Přerově – Újezdci. Sdělil podstatné 

informace. 

 

8. Různé, diskuze 



p. Michna a p. Kožený diskutovali o vyhotovení optických kalibrů. 

p. Janeček – informoval o nesrovnalostech v materiálu ke školení rozhodčích. p. Michna 

požádal o vrácení předloženého materiálu od p. Mikulčíka.  

p. Kožený – nechá vyhotovit šablonu optické kalibry pro hodnocení zásahů střeleckých 

závodů 

 

14.05 hodin – odešel p. Janeček  

 

p. Mikulčík  - má zapůjčených 20 stavů Inbandů od AVZO, pokud by někdo je chtěl zapůjčit, 

na Mistrovské soutěže jsou ochotni je přivést, naistalovat i obsluhovat. Stavy, které jsou 

v Horní Cerekvi, lze zapojit úplně stejně. Takže lze použít najednou 40 stavů. Omlouvá se, ale 

na MČR v kulových disciplínách p.s. Chrastava nepojede, jsou na soustředění. 

 

9. Přijetí usnesení 19. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 

p. Veber přednesl návrh usnesení. VV schválil usnesení jednohlasně, tzn. 100%.  
 

 
10. Závěr 

JUDr. Krabička poděkoval všem za účast a jejich činnost, kdy uvedl, že další jednání 
VV bude stanoveno po sjezdu 12.10.2024. Popřál všem hodně úspěchů. 
 

Ukončeno ve 14.30 hodin. 

 

Zapsala:  

Ivana Krejčová 

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 

                   předseda z.s. 


